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PROTOKÓŁ NR XX/20 

z zdalnego posiedzenia 

Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu 

w dniu 24 września 2020 r. 
 

W posiedzeniu udział brali: 
1. Pan Robert Grabowski    - przewodniczący Komisji 

2. Pan Grzegorz Mielczarek   - z-ca przewodniczącego Komisji 

3. Pan Grzegorz Jankowski   - członek Komisji 

4. Pan Andrzej Jażdżyk    - członek Komisji 

5. Pan Jakub Jurdziński    - członek Komisji 

 

Ponadto w posiedzeniu udział brali: 
1. Pan Sławomir Kaftan   - skarbnik powiatu 

2. Pan Zenon Kołodziej   - naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji Starostwa Powiatowego w Wieluniu 

3. Pan Zbigniew Wiśniewski   - dyrektor I Liceum Ogólnokształcącego im. 

Tadeusza Kościuszki w Wieluniu 

4. Pani Agnieszka Stępień-Wyrembak - wicedyrektor II Liceum Ogólnokształcącego 

im. Janusza Korczaka w Wieluniu 

5. Pani Kamila Prange    - dyrektor Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja 

Kopernika w Wieluniu 

6. Pani Elżbieta Urbańska-Golec  - dyrektor Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu 

7. Pan Dariusz Kowalczyk   - dyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana 

Długosza w Wieluniu  

8. Pani Katarzyna Wyrębak   - dyrektor Zespołu Szkół Specjalnych w 

Wieluniu 

9. Pan Mirosław Kubiak   - dyrektor Specjalnego Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego w Gromadzicach 

10. Pan Jerzy Nowakowski   - dyrektor Powiatowego Młodzieżowego 

Domu Kultury i Sportu w Wieluniu 
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11. Pani Barbara Puchała   - dyrektor Poradni Psychologiczno-

Pedagogicznej w Wieluniu 

12. Pani Barbara Cichecka   - dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu 

 

Lista obecności radnych oraz gości obecnych na posiedzeniu Komisji Edukacji  

i Bezpieczeństwa stanowi załącznik do protokołu. 

 

Proponowany porządek posiedzenia:  

1. Otwarcie XX posiedzenia Komisji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XIX posiedzenia Komisji. 

5. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Wieluńskiego oraz planu 

finansowego samorządowej instytucji kultury i Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej za I półrocze 2020 r. wraz z informacją o kształtowaniu się Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego za I półrocze 2020 r. 

6. Informacja na temat organizacji szkół i placówek oświatowych prowadzonych przez 

Powiat Wieluński w roku szkolnym 2020/2021. 

7. Prezentacja realizowanych zadań oraz efektów podejmowanych inicjatyw przez Zespół 

Szkół nr 1 w Wieluniu. 

8. Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych.  

9. Zamknięcie XX posiedzenia Komisji. 

Pkt 1 

Otwarcie XX posiedzenia Komisji. 
 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa 

otworzył XX posiedzenie Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu. 

Powitał wszystkich radnych na posiedzeniu komisji. Przedstawił proponowany porządek 

posiedzenia Komisji.  
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Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 
 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa 

stwierdził, że na 5 członków komisji obecnych jest 5, czyli obrady są prawomocne.  

Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 
 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa 

zapytał, czy ktoś ma jakieś propozycje do porządku obrad. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, 

kto jest „za” przyjęciem porządku obrad. 

 

Komisja Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu jednogłośnie  

(przy 5 głosach „za”) przyjęła porządek obrad Komisji (głosowało 5 członków Komisji). 

Protokół z imiennym głosowaniem w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przyjęty porządek posiedzenia:  
1. Otwarcie XX posiedzenia Komisji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XIX posiedzenia Komisji. 

5. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Wieluńskiego oraz planu 

finansowego samorządowej instytucji kultury i Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej za I półrocze 2020 r. wraz z informacją o kształtowaniu się Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego za I półrocze 2020 r. 

6. Informacja na temat organizacji szkół i placówek oświatowych prowadzonych przez 

Powiat Wieluński w roku szkolnym 2020/2021. 

7. Prezentacja realizowanych zadań oraz efektów podejmowanych inicjatyw przez Zespół 

Szkół nr 1 w Wieluniu. 

8. Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych.  

9. Zamknięcie XX posiedzenia Komisji. 
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Pkt 4 

Przyjęcie protokołu z XIX posiedzenia Komisji. 
 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa 

zapytał, czy ktoś ma uwagi do treści protokołu z XIX posiedzenia Komisji. Nikt nie zgłosił 

zastrzeżeń. Zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu z XIX posiedzenia Komisji.   

 

Komisja Edukacji i Bezpieczeństwa jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjęła protokół  

z XIX posiedzenia Komisji (głosowało 5 członków Komisji). 

Protokół z imiennym głosowaniem w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

Pkt 5 

Informacja o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Wieluńskiego oraz 
planu finansowego samorządowej instytucji kultury i Samodzielnego 
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej za I półrocze 2020 r. wraz z 

informacją o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Wieluńskiego za I półrocze 2020 r. 

 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa 

udzielił głosu panu skarbnikowi. 

Pan Sławomir Kaftan – skarbnik powiatu omówił przedmiotową informację. 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa 

zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos? Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem 

informacji?  

 

Komisja Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu jednogłośnie  

(przy 5 głosach „za”) przyjęła informację o przebiegu wykonania budżetu Powiatu 

Wieluńskiego oraz planu finansowego samorządowej instytucji kultury i Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej za I półrocze 2020 r. wraz z informacją 

o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego za I półrocze 

2020 r. (głosowało 5 członków Komisji). 

Informacja w ww. sprawie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Pkt 6 

Informacja na temat organizacji szkół i placówek oświatowych 
prowadzonych przez Powiat Wieluński w roku szkolnym 2020/2021. 

 

Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa udzielił głosu 

panu naczelnikowi Kołodziejowi. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji 

omówił przedmiotową informację. Podkreślił, że najistotniejsze jest, że udało się 

zorganizować i zaplanować zajęcia, mimo istniejącej sytuacji. Rok szkolny został 

rozpoczęty zgodnie z planem. Nawiązał do bezpiecznego uczestnictwa uczniów 

w zajęciach w szkołach. Podkreślił, że najważniejsze jest to, że udało się zabezpieczyć 

organizację w sensie technicznym, czyli realizację wszystkich zadań opiekuńczych, 

dydaktycznych i wychowawczych w placówkach oraz niezbędną do tego kadrę 

dydaktyczną, zgodnie z przepisami prawa oświatowego, mając na uwadze kwalifikacje 

poszczególnych pracowników do realizacji zadań na zajmowanych stanowiskach, jak 

i wymiar realizowanych zadań, co nie jest łatwe, szczególnie w kształceniu zawodowym. 

Dodał, że dyrektorzy mają problemy od wielu lat, aby zabezpieczyć kadrę osób 

wykwalifikowanych do prowadzenia zajęć dydaktycznych w kształceniu w różnych 

zawodach w poszczególnych typach szkół. Następnie odniósł się do organizacji opieki. 

Zaznaczył, że Międzyszkolna Bursa dysponuje jeszcze kilkoma wolnymi miejscami. 

Nawiązał do wpierania uczniów z różnymi problemami i potrzebami przez Poradnię 

Psychologiczno-Pedagogiczną. 

Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa zapytał, czy 

ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie? Nikt się nie zgłosił. W imieniu członków komisji 

podziękował wszystkim dyrektorom szkół i placówek oświatowych. Zauważył, że wszystkie 

szkoły pootwierały kierunki, a nauczyciele mają zabezpieczone etaty i nikt nie został 

zwolniony. Nawiązał do wparcia finansowego dyrektorów. Poprosił, aby radny Jakub 

Jurdziński, który jest członkiem zarządu, wsparł radnych jeżeli chodzi o finanse dla 

poszczególnych placówek. Udzielił głosu radnemu Jurdzińskiemu. 

Radny Jakub Jurdziński – członek Komisji zwrócił uwagę na to, że wyznacznikiem 

efektów są matury i egzaminy zawodowe. Stwierdził, że obecny rocznik miał nauczanie 

zdalne od marca do czerwca. Stwierdził, że należy zwrócić uwagę na rocznik, który teraz 

będzie zdawał maturę, aby nie doszło do spadku wyników.  
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Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa powiedział, 

że porównując statystyki wyników matur, to powiat wieluński wypadł dobrze na tle 

województwa czy kraju. Zapytał, czy ktoś ma jakieś pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto 

jest za pozytywnym zaopiniowaniem informacji? 

 

Komisja Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu jednogłośnie  

(przy 5 głosach „za”) pozytywnie zaopiniowała informację na temat organizacji szkół 

i placówek oświatowych prowadzonych przez Powiat Wieluński w roku szkolnym 2020/2021 

(głosowało 5 członków Komisji). 

Informacja w ww. sprawie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Pkt 7 

Informacja na temat organizacji szkół i placówek oświatowych 
prowadzonych przez Powiat Wieluński w roku szkolnym 2020/2021. 

 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa 

udzielił głosu pani dyrektor Urbańskiej-Golec. 

Pani Elżbieta Urbańska-Golec – dyrektor Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu odniosła się 

do ubiegłego roku szkolnego, a także do olimpiad, w których uczniowie dostali się do finału. 

Było także wiele konkursów zawodowych. Powiedziała, że musi się pochwalić zajęciem 

przez ucznia 3 miejsca na Expo Sweet. Stwierdziła, że należy się wyróżnienie pani, która 

zajęła to 3 miejsce, ponieważ ona bardzo rozwija kierunek cukiernika. Następnie odniosła 

się do dodatkowych akcji, w które angażowali się uczniowie i nauczyciele, a także 

do sukcesów sportowych. Nawiązała także do współpracy z uczelniami wyższymi. 

Opowiedziała również o prowadzonych inwestycjach. Podziękowała skarbnikowi powiatu 

za współpracę. Przekazała, że obecnie stan wykonania prac hali jest na etapie 

wykańczania w środku. Ma nadzieję, że jeszcze w tym roku rozstrzygnie się przetarg na 

wyposażenie hali. Dodała, że ma nadzieję, że 1 września 2021 roku będą mogli oddać ten 

obiekt do użytku. Następnie powiedziała o nawiązywaniu współpracy z firmami, między 

innymi dotyczącymi akustyki sali lekcyjnych. Wiele firm wspiera szkołę różnymi materiałami 

do ćwiczeń w zakresie budownictwa. Następnie powiedziała, czego nie udało się wykonać 

i poinformowała radnych o problemach związanych z kwestią bezpieczeństwa ruchu 
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drogowego oraz związaną z tym przebudową wszystkich chodników wzdłuż szkoły na 

ul. Wojska Polskiego, a także budową zatoczek dla rodziców przywożących swoje dzieci. 

Odniosła się również do braku ścieżek rowerowych z okolicznych miejscowości, 

prowadzących do szkół, ponieważ młodzież coraz częściej korzysta właśnie z rowerów. 

Zauważyła, że istnieje również problem wykluczenia transportowego dla dzieci, które 

dojeżdżają do szkoły czasami z odległości 30-40 km. Podkreśliła, że do szkół dojeżdża 

prawie 4 tys. dzieci. Następnie odniosła się do nauczania zdalnego. Powiedziała, że ma 

bardzo duże obawy, co do tegorocznego wyniku matur. Podziękowała panu naczelnikowi 

oraz całemu Wydziałowi Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji za bardzo dobrą współpracę 

oraz Zarządowi Powiatu. 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa 

powiedział, że radni na pewno będą rozmawiali na komisjach na temat finansowania 

pewnych inicjatyw na terenie miasta Wielunia i Powiatu Wieluńskiego, jeśli chodzi o szkoły 

i placówki oświatowe. Zapytał, czy ktoś ma jakieś pytania. Nikt się nie zgłosił.  

 

Informacja w ww. sprawie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Pkt 8 

Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa  

zapytał, czy ktoś ma pytania w punkcie. Nikt się nie zgłosił. Podziękował pani Kamili Prange 

Dyrektorowi Zespołu Szkół nr 3, ponieważ pani dyrektor rezygnuje ze swojej funkcji. 

Pani Kamila Prange – dyrektor Zespołu Szkół nr 3 im Mikołaja Kopernika w Wieluniu 

potwierdziła tą informację i podkreśliła, że ta decyzja jest spowodowana tylko i wyłącznie 

życiem osobistym. Zaznaczyła, że ta decyzja nie jest na pewno spowodowana żadnymi 

problemami wewnętrznymi, czy zewnętrznymi szkoły.  

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa 

podziękował pani dyrektor za dotychczasową współpracę. Zapytał, czy ktoś jeszcze 

chciałby zabrać głos w tym punkcie? Nikt się nie zgłosił. Wobec tego zamknął punkt  

w porządku obrad. 
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Pkt 9 

Zamknięcie XX posiedzenia Komisji. 
 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa 

zamknął XX posiedzenie Komisji. 

 

Protokołowała: 

 

Paulina Bednik 

Inspektor 


